
Bestyrelsesmøde 13.01.2021 
Fremmødt: Henriette, Frederik og Emma 

Dagsorden: 

1. Siden sidst 

2. Ny bestyrelse 

3. Evt. 

 

Siden sidst 
Vi har fået opsat skilte omkring af ubudne gæster ikke er velkomne i huset, og vi minder om at hvis 

I oplever noget så tøv ikke med at ringe til politiet. 

Ny bestyrelse 
Da vi alle tre i bestyrelsen påtænker at flytte fra Atriumhuset senest til sommer, vil der i foråret når 

det forhåbentlig igen er muligt at holde afdelingsmøder, blive indkaldt til dette hvor det bliver 

muligt at stille op til bestyrelsen. Dette er for at bestyrelsen kan bestå, da bestyrelsen skal bestå af 

tre beboer fra Atriumhuset, hvis ingen melder sig, vil bestyrelsen blive nedlagt senest til sommer.  

Eventuelt 
Vi håber alle er kommet godt ind i det nye år, og minder om at fælleslokalet holder lukket indtil det 

igen er forsvarligt i forhold til restriktionerne.  

Husk at passe på hinanden og at holde afstand. ����  
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